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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 11. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     11.45 h  
   
Prítomní:            31 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení:  
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora mesta 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorkyňa mesta pre občanov a médiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – vedúca ograniz. a personal. oddelenia  
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Eva Lacková – manažérka kvality  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru   
         Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
   Ľubica Burešová– referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPO a S    

Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Ing. Peter Paulík - riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Ján Ďuračka – konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ Zariadenia pre seniorov Prievidza 

    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
Otvorenie 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského zastupiteľstva v  

Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených zástupcov 
jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  televízie, 
hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 
  

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Katarína 
Čičmancová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Gabriela Čaudera a Júliusa Uríka.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budáč - predseda,  
Zuzana Belanová – členka,  
Ing. Marián Škoda – člen.  
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 351/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa ďalej informoval, či niekto z prítomných nemá návrh na 
doplnenie programu. Keďže nikto nedoplnil program, predložil návrh o doplnenie bodu 
,,Rôzne o bod č. 4 – Zmena uznesenia č. 324/09 a následne dal hlasovať o predloženom 
návrhu programu.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov v MHD za obdobie január 

– október 2009 
3. Návrh Doplnku č. 5 k VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach  
4. Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
5. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych služieb 

a určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Prievidza  
6. Návrh II. úpravy rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza za rok 2009 
7. Návrh rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza na rok 2010 a roky 2011 a 2012 
8. Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2010 a roky 2011 a 2012 
9. Návrh programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010 a na roky 2011 a 2012 
10. Výstavba nájomných bytov – Necpaly, Gazdovská ulica I. etapa 
11.  Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 
12.  Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
13.  R ô z n e 
14.  D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  (od 10,00 h do 11,00 h) 
15.  I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
16.  Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 13 –  „   R ô z n e   “ 
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1. Žiadosť Rehole piaristov na Slovensku o poskytnutie prostriedkov 
2. Žiadosť Mgr. Art. Martiny Polievkovej o poskytnutie finančných prostriedkov 
3. Informácia – Silvester 2009 na Námestí slobody v Prievidzi 
4.   Zmena uznesenia MsZ č. 324/09 zo dňa 27. 10. 2009 
 
 Pred hlasovaním o programe MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval 
o písomnej požiadavke pána Belianského, obyvateľa Zariadenia pre seniorov Prievidza, aby 
body ohľadom zariadenia boli prerokovávané až po 10. 00 h. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, vyhovel tejto požiadavke. 
  

K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 352/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov v MHD za obdobie 

január – október 2009 
 

  Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval, že tržby sú v medziročnom 
porovnaní nižšie a to z dôvodu zvýšenia platieb kartou, ktoré sú lacnejšie. Tržby sú tiež 
nižšie oproti plánu. Skonštatoval, že v priebehu obdobia 1 – 10/2009 sa pozitívne vyvíjali 
náklady a to hlavne z dôvodu zníženia ceny nafty, znížili sa náklady na mzdy a odvody, 
režijné náklady a úroky. Jediné náklady, ktoré sa zvýšili, sú náklady na údržbu autoparku. 
Spoločnosť SAD Prievidza, a. s., vykázala za 10 mesiacov zisky 74 tis. €. K decembru 2009 
dochádza k zmene cestovných poriadkov, ide prevažne len o časové zmeny, ale niekoľko 
autobusových spojov bolo zrušených z dôvodu nízkeho využitia. Ing. Pavel Pařízek, 
dopravný riaditeľ, uviedol, že termín plynofikácie je február 2010 a mestu Prievidza bude 
predložený plán celkovej plynofikácie začiatkom roka 2010.    
 MsZ uznesením č. 353/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie správu 
SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 -  
Návrh Doplnku č. 5 k VZN mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach 

 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru DPOaS, uviedla, že v nadväznosti na znenie 
ustanovenia v § 18 odseku 2 zákona č. 582/2004 Z. z. sa  upresňuje aj ustanovenie VZN vo 
veci vzniku daňovej povinnosti v prípade nadobudnutia vlastníctva nehnuteľnosti 
vydražením. Doplnenie splatnosti dane z nehnuteľnosti sa dotýka prípadov, kedy je daň 
vyrubená po termíne I. splátky, t. j. po 31. 05. v príslušnom roku. Ide napr. o dodatočne 
vyrubenú daň alebo daň vyrubenú na základe daňového priznania podaného po termíne. 
Sadzba dane  pre nevýherné hracie prístroje – mechanické zariadenia pre deti (detské 
hojdacie zariadenia) sa doplňuje z dôvodu, že tieto zariadenia podliehajú zdaneniu, avšak 
sadzba dane vo výške 200 € by bola pre prevádzkovateľov likvidačná. Týka sa to 
mechanických hracích zariadení umiestnených spravidla v priestoroch nákupných centier. 
Z textuj dvoch ustanovení sa vypúšťa zaniknutá mena ,,Sk“ (omylom nebola táto zmena 
vykonaná v doplnku č. 4). 
 
 MsZ uznesením č. 354/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 5 k VZN 
mesta Prievidza č. 85/2005 o miestnych daniach. 
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Hlasovanie: 29 poslancov za  
 

 
- k bodu 4 - 

Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 
Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru DPOaS, informovala o zmenách vo VZN mesta 
ohľadom poplatku za komunálne odpady. Uviedla, že sa posúva termín I. splátky z dôvodu 
vytvorenia časového priestoru pre spracovanie platobných výmerov a ich prípravu na 
doručovanie (cca 20 tis. výmerov). Pri termíne 30. apríl bolo možné spracovanie platobných 
výmerov len na základe nadčasovej práce. Doplnenie  splatnosti  pre prípady, keď je 
platobný výmer doručený po termíne I. splátky alebo ďalších splátok vychádza z toho, že 
nastali  takéto prípady doručenia platobného výmeru, napr. pri zmene adresy poplatníka 
alebo pri jeho nezastihnutí a opakovanom doručení alebo pri doručení verejnou vyhláškou. 
Dopĺňa sa obmedzenie  pre odpustenie poplatku  z titulu hmotnej núdze a pobytu v zahraničí 
u tých poplatníkov, ktorí majú nedoplatky za predchádzajúce obdobie, to znamená, že ak má 
poplatník nedoplatok, neposkytne mu mesto žiadnu úľavu. Určuje sa termín, do ktorého 
môžu poplatníci v príslušnom roku podávať žiadosti o odpustenie alebo zníženie poplatku. 
Termín je zhodný so splatnosťou poslednej splátky. Upresňuje sa, za akých podmienok 
môže mesto poskytnúť úľavu poplatníkom, ktorí sa nezdržiavajú určitú dobu v meste. Úľava 
by sa nemala dotýkať tých poplatníkov, ktorí sú vlastníkmi chát v rekreačných oblastiach 
a zdržiavajú sa tam najmä v letných mesiacoch, pričom však v týchto obciach nemajú 
prechodný pobyt. Títo poplatníci zo zákona  platia v príslušnej obci poplatok za KO z dôvodu, 
že tam vlastnia nehnuteľnosť bez ohľadu na to, ako danú nehnuteľnosť využívajú. V závere 
Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru DPOaS, uviedla, že poplatok za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady sa nemení pre rok 2010 oproti roku 2009. 
 MsZ uznesením č. 355/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 4 k VZN 
mesta Prievidza č. 86/2005 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 

 
- k bodu 8 -  

Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2010 a roky 2011 a 2012 
 

  Ing. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval o rozpočte KaSS v Prievidza na rok 2010. 
Uviedol, že rozpočet je spracovaný podľa druhotného členenia v sumárnom prehľade 
nákladov a výnosov KaSS a v členení podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie. Ďalej 
informoval o nákladoch na rok 2010 a o príjmoch rozpočtu. 
 MsZ uznesením č. 356/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozpočet KaSS 
v Prievidzi za rok 2010 a na rok 2011 a 2012. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 
 
 
 
 

- k bodu 13 -  
R ô z n e 
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Bod č. 3 - Informácia – Silvester 2009 na Námestí slobody v Prievidzi 

  Ing. Peter Paulík, riaditeľ KaSS, informoval tiež o obmedzeniach v rámci programu 
počas Predvianočných trhoch a Silvestra 2009. Uviedol, že z dôvodu znižovania nákladov na 
rozpočet je potrebné aj obmedzenie akcií v rámci programu Vianoc a Silvestra 2009. 
Dochádza k obmedzeniu kapiel počas Predvianočných trhov a redukcii celodenného 
Silvestra 2009, a to hlavne tým, že sa na Námestí slobody neuskutoční zabíjačka a nebude 
ani ohňostroj a program sa bude uskutočňovať v ,,núdzovom“ režime. Občerstvenia počas 
programu a ohňostroj bude zabezpečovať spoločnosť Radoslav Hanzel – RADEVA. 
 MsZ uznesením č. 357/06, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vzalo na vedomie informáciu 
o zabezpečení programu a poskytovaní občerstvenia na Námestí slobody v Prievidzi dňa 31. 
12. 2009. 
Hladovanie: 30 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
Návrh programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010 a na roky 2011 a 2012 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že návrh rozpočtu 

mesta Prievidza na roky 2010 -2012 je zostavený v čase, keď dopad finančno-hospodárskej 
krízy hlboko zasiahol do príjmovej časti rozpočtu mesta, nakoľko sa výrazne znížili príjmy z 
výnosu z príjmu fyzických osôb voči pôvodne schválenému objemu na rok 2009, a to až o 2 
190 211,00 EUR ( 65,98 mil. Sk). 
Predpokladá sa, že v roku 2010 celkové príjmy mesta (bežné, kapitálové a finančné 
operácie) poklesnú voči II. úprave rozpočtu v roku 2009 až o 2 692 460,00 EUR ( 81,1 mil. 
Sk).Najväčší výpadok z príjmov v roku 2010 voči roku 2009 predstavujú nielen daňové príjmy 
mesta spolu vo výške 1 111 419,00 EUR ( 33,48 mil. Sk), ale aj vlastné kapitálové príjmy vo 
výške 562 779,00 EUR (16,95 mil. Sk) a prevody do príjmov z peňažných fondov mesta na 
financovanie investičných akcií vo výške 817 501,00 EUR( 24,63 mil. Sk). 
V príjmovej časti rozpočtu mesta v roku 2010 sa predpokladá, že finančné objemy, ktoré boli 
navrhnuté správami týchto príjmov budú reálne dosiahnuteľné. V priebehu roka 2010 bude 
mesto vykonávať úpravy podľa ich vývoja a očakávaného plnenia.  
Výdavková časť rozpočtu je spracovaná v 2 častiach:  
I. Finančný rozpočet výdavkov, 
II. Programový rozpočet výdavkov. 
Mesto zostavuje na obdobie ďalších 3 rokov 2010 - 2012 v zmysle platnej legislatívy 
Programový rozpočet a rozdeľuje v ňom výdavky do 16 programov, ktoré predstavujú 
ucelené oblasti financovania. Z dôvodu, že požiadavky na výdavky rozpočtu boli vyššie ako 
sú možnosti financovania, u mnohých došlo k výraznému kráteniu, a boli odporučené na 
schválené tak, ako sú uvedené vo Finančnom rozpočte. V návrhu rozpočtu na rok 2010 bolo 
najväčšie krátenie výdavkov v programoch 3 – Interné služby,15 – Priemyselný park, 2 - 
Propagácia a marketing, 10 – Šport, 1 – Plánovanie, manažment a kontrola. Výdavky v 
programoch 4 – Služby občanom, 5 – Bezpečnosť, 6 – Odpadové hospodárstvo, 7– 
komunikácie, 8 – Doprava, 9 – Vzdelávanie, 11 – Kultúra, 12 – Prostredie pre život, 14 –
Bývanie boli krátené na úroveň 80 – 90 % výdavkov rozpočtu v roku 2009. 
Z dôvodu nedostatočného kapitálového príjmu mesta z predaja majetku nemohli byť do 
návrhu rozpočtu zapracované požiadavky na kapitálové výdavky v objeme 7,9 mil. EUR (239 
mil. Sk). Z kapitálových výdavkov sa budú môcť realizovať v roku 2010 len investičné akcie, 
ktoré sa viažu k účelovým kapitálovým zdrojom v príjmovej časti rozpočtu – ide o 2 
rekonštrukcie ZŠ, Ul. Rastislavova a III. ZŠ, Ul. S. Chalupku, k dotácii pre ŠFRB, 
k Recyklačnému fondu a investičné akcie viažuce sa na 5 % - né spolufinancovanie mesta 
pre infraštruktúru vzdelávania a projektové zámery mesta. 

Následne Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala 
o krátení transferov a dotácii v rozpočte mesta Prievidza v roku 2010 navrhnutých z dôvodu 
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negatívneho dopadu finančno-hospodárskej krízy. Ďalej uviedla, že k predloženému 
materiálu boli v rámci prerokovania v komisiách vznesené pripomienky a tie boli následne 
prerokované v MsR. Jednalo sa o poddimenzované financovanie školstva, na ktoré sa budú 
prostriedky postupne uvoľňovať v rámci úprav rozpočtu na rok 2010 a o prostriedky pre 
oblasť kultúry, kde došlo z dôvodu zníženia finančných prostriedkov k zmene prevádzkovej 
doby knižnice na jednozmennú prevádzku a tiež budú v zimnom období uzatvorené domy 
kultúry v prímestských častiach mesta Prievidza.  Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, informovala, že podľa posledného vývoja podielovej dane sa počíta 
s použitím tejto čiastky na financovanie KaSS, športových aktivít pre deti a zariadenia pre 
seniorov. Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o potrebných nákladoch na 
podporu mládežníckeho športu, ako sú náklady na trénerov, dopravu , atď., od športových 
klubov v meste Prievidza. Jedná sa o grantový program na šport detí vo výške 90 000,00 €. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že ak sa bude podielová daň vyvíjať  tak ako 
v posledných dňoch, bude sa narábať s týmito finančnými prostriedkami tak, ako sa 
plánovalo a všetko bude ošetrené v rámci úprav rozpočtu. 
   
 

- k bodu 10 -  
Výstavba nájomných bytov – Necpaly, Gazdovská ulica I. etapa 

 
  Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o odstúpení 
spoločnosti HANT BA, a. s., Považské Podhradie, od zámeru vystavať v lokalite Necpaly – 
Gazdovská ulica I. etapa, nájomné byty za podmienok ,,Informačného memoranda“. Tiež 
informovala, že v súvislosti so vzniknutou situáciou, sa mesto Prievidza dozvedelo 
o možnosti získania dotácie z MVaRR SR a možnosti prijatia úveru zo ŠFRB. Z tohto dôvodu 
sa mesto rozhodlo odkúpiť projektovú dokumentáciu na výstavbu nájomných bytov 
a pokračovať vo výstavbe. 
 Do rozpravy k obom prerokovaným bodom sa prihlásil Mgr. Ľubomír Vida, poslanec 
MsZ, a v mene komisie školstva, športu a kultúry požiadal o finančnú podporu týchto oblastí. 
Ing. Štefan Škríp, poslanec MsZ, informoval o možnosti čerpania dotácie z MVaRR SR do 
výšky 30% oprávnených nákladov a pôžičky zo ŠFRB do výšky 85 % oprávnených nákladov. 
Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, sa informoval o aké byty ide. Ing. arch. Vladimír Falat, 
vedúci odboru výstavby a RR, uviedol, že ide o 2 – 3 izbové byty v 4 bytových objektoch po 
22 bytov. Ide o plne vybavené nájomné byty určené pre mladé rodiny. 

Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, uviedol, v rámci rozpočtu boli pre oblasť dopravy 
krátené finančné prostriedky na nulu a oni ako komisia, to akceptujú, ale požiadal o podporu 
pri prideľovaní finančných prostriedkov na opravu komunikácií v roku 2010. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, informoval, že mesto v tomto smere komunikuje so SSC, a. s., a zapojilo sa 
do projektu IDS. Očakáva sa, že opravy a výstavba komunikácií budú financované z týchto 
projektov. 
 
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal Ing. Janu Michaličkovú, hlavnú 
kontrolórku mesta, o predloženie odborného stanoviska hlavnej kontrolórky k návrhu 
rozpočtu mesta na rok 2010 a na roky 20111 a 2012.    

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že jednou z úloh hlavnej 
kontrolórky vyplývajúcich z ustanovení § 18 f) ods. 1c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a podľa internej smernice IS-06 – Rozpočtové pravidlá 
mesta Prievidza je vypracovať a predložiť pred schválením rozpočtu mestským 
zastupiteľstvom odborné stanovisko k návrhu programového rozpočtu mesta Prievidza na 
rok 2010 a na roky 2011 a 2012.Predkladaný rozpočet mesta Prievidza bude základným 
nástrojom finančného hospodárenia mesta aj v roku 2010, mesto ním bude riadiť 
financovanie svojich úloh a funkcií. Rozpočet vyjadruje ekonomickú samostatnosť a je 
súčasťou komplexného finančného riadenia mesta. Zostavenie rozpočtu je jednou zo 
základných samosprávnych funkcií mesta a rozpočtový proces je upravený zákonom č. 
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523/2004  Z. z. o  rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy. Rok 2010 je druhým rokom, v ktorom malo mesto Prievidza 
povinnosť  zavedenia rozpočtového programovania, tzn. že rozpočet mesta musí obsahovať 
zámery a ciele, ktoré bude mesto zo svojich výdavkov realizovať. Rozpočet mesta Prievidza 
je súčasťou rozpočtu sektora verejnej správy, jeho súčasťou sú finančné vzťahy štátu 
k rozpočtu mesta, upravené zákonom vo forme podielu na daniach v správe štátu, dotácií na 
úhradu nákladov preneseného výkonu štátnej správy zabezpečované prostredníctvom 
správcov kapitol štátneho rozpočtu podľa vecnej pôsobnosti a ďalších dotácií, v súlade so 
zákonom o štátnom rozpočte na príslušný rozpočtový rok. V príjmoch a výdavkoch rozpočtu 
mesta sú  premietnuté finančné vzťahy k právnickým osobám a fyzickým osobám – 
podnikateľom pôsobiacim na území mesta, ako aj finančné vzťahy k obyvateľom mesta 
vyplývajúce zo zákonov, všeobecne záväzných nariadení, iných všeobecne záväzných 
právnych predpisov a zmlúv. Podľa § 9 zákona č. 583/2004 Z. z. je povinnosťou mesta 
vypracovať viacročný rozpočet – ako strednodobý ekonomický nástroj finančnej politiky 
najmenej na 3 rozpočtové roky. Záväzným bude rozpočet na rozpočtový rok 2010 a príjmy 
a výdavky rozpočtu na nasledujúce dva rozpočtové roky 2011 a 2012 nie sú záväzné. 
V zavedenom modeli fiškálnej decentralizácie v rozpočtovom roku 2010 nedochádza 
k zmene v systéme financovania samosprávy a v procese zostavovania návrhu rozpočtu sa 
okrem uvedených zákonov vychádzalo zo zákona č. 564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení 
výnosu dane z príjmov územnej samospráve v znení zákona č. 171/2005 Z. z. Vývoj dane 
z príjmov FO, okrem dane vyberanej zrážkou, z dôvodov prehlbujúcej sa ekonomickej 
a hospodárskej krízy zaznamenal už v rozpočtovom roku 2009 v rozpočte mesta výrazný 
prepad, ktorého pokračovanie sa očakáva aj v rozpočtovom roku 2010. 
 Bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový, s prebytkom vo výške 1 033,2 tis. € 
(31 126,2 tis. Sk), keď rozpočtované bežné príjmy dosiahnu výšku 20 283,4 tis. € (611 057,7 
tis. Sk) a bežné výdavky celkovú výšku 19 250,2 tis. € (579 931,5 tis. Sk). 

 Kapitálový rozpočet ako rozdiel medzi kapitálovými príjmami vo výške 2 580,9 tis. € 
(77 752,2 tis. Sk) a kapitálovými výdavkami vo výške 2 596,9 tis. € (78 234,2 tis. Sk) je 
zostavený ako schodkový, so schodkom vo výške 16 tis. € (482 tis. Sk) a s krytím schodku 
prebytkom bežného rozpočtu. Predkladaný návrh programového rozpočtu (bežný 
a kapitálový) je zostavený ako prebytkový a mesto Prievidza s takto vypracovaným 
a schváleným rozpočtom dodrží povinnosti vyplývajúce z ustanovení § 10 ods. 7 zákona č. 
583/2004 Z. z. V návrhu programového rozpočtu sú cez príjmové finančné operácie 
zapojené len prostriedky fondu rozvoja mesta vo výške 225,9 tis. € (6 805,5 tis. Sk), a to na 
splátky istiny úveru na dostavbu DD na Ul. M. Rázusa a na kofinancovanie infraštruktúry 
vzdelávania a financovanie projektových zámerov mesta. Celkový počiatočný stav 
peňažných fondov mesta  by mal dosiahnuť výšku 1 445,3 tis. € (43 541 tis Sk) a po 
zohľadnení očakávanej tvorby a použitia fondov by mal konečný stav fondov dosiahnuť 
celkovú výšku 1 329,3 tis. € (40 046,5 tis Sk). Predkladaný návrh programového rozpočtu 
mesta bol predložený na verejnú diskusiu dňa 3. 11. 2009, kedy bol zverejnený na úradnej 
tabuli mesta. Kontrolu jeho zverejnenia vykonala hlavná kontrolórka dňa 11. 11. 2009. 
Zverejnením návrhu bola dodržaná povinnosť zverejnenia po dobu najmenej 15 dní pred 
jeho schválením uložená v § 9 zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
K zverejnenému návrhu sa mohli vyjadriť obyvatelia mesta, k dátumu 19. 11. 2009 neboli 
obyvateľmi mesta vznesené námietky alebo pripomienky k návrhu programového rozpočtu 
na rok 2010. Podľa ustanovenia § 4 zákona č. 583/2004 Z. z. je mesto Prievidza, ako subjekt 
verejnej správy podľa § 3 tohto zákona, povinné uplatňovať v rozpočte rozpočtovú 
klasifikáciu, podľa ktorej sa jednotne určujú a triedia príjmy a výdavky. Hlavná kontrolórka 
výberovým spôsobom skontrolovala zatriedenie príjmov a smerovanie výdavkov 
s konštatovaním, že v predloženom návrhu je uplatnená rozpočtová klasifikácia. Mesto 
Prievidza v predloženom návrhu programového rozpočtu na rok 2010 dodržalo ustanovenia 
§ 9 zákona o obecnom zriadení pri zostavení rozpočtu a  jeho vnútornom členení 
postupovalo v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. a pri triedení príjmov, výdavkov 
a finančných operácií postupovalo v súlade so zákonom č. 523/2004 Z. z.  a v súlade s 
opatrením MF SR č. MF/010175/2004-42. V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná 
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kontrolórka mesta, skonštatovala, že odporúča   Mestskému   zastupiteľstvu   v Prievidzi 
predložený návrh programového rozpočtu mesta Prievidza na rok 2010 ako súčasť rozpočtu 
verejnej   správy  a  základný  nástroj   finančného  hospodárenia  a riadenia  mesta   
Prievidza  schváliť bez  pripomienok . 
 MsZ uznesením č. 358/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie uznesenia 
o pridelení lokality na výstavbu bytov a uznesenie č. 206/09, ktorým bolo schválené 
odkúpenie 66 nájomných bytov, vystavaných za podmienok ,,Informačného memoranda“. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 MsZ uznesením č. 359/09,ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výstavbu 4 bytových 
domov s nájomnými bytmi mestom Prievidza v lokalite Necpaly – Gazdovská ul. I. etapa. 
Hlasovanie: 31 poslancov za   
 MsZ uznesením č. 360/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Programový 
rozpočet mesta Prievidza na rok 2010 a na roky 2011 a 2012. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 – 
Diskusia pre občanov 

 
  Do diskusie pre občanov sa ako prvý prihlásil zástupca spoločnosti City Arena, Daniel 
Mačuha, a informoval o krátení finančných prostriedkov z rozpočtu mesta na prevádzku 
športovej haly. Uviedol, že čiastky, ktoré mesto poskytuje na prevádzku športovej haly sú 
nepostačujúce a nedá s nimi hospodáriť počas celého roka. Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického odboru, uviedla, že športová hala je prevádzkovateľná počas celého roka 
a spoločnosť City Arena si môže  prostriedky na náklady zarobiť.  Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, uviedol, že zatiaľ bola len podpísaná zmluva a spoločnosť City Arená ešte nič 
nezafinancovala. Situácia v mestách a obciach je z dôvodu hospodárskej krízy aká je a tak 
mesto bolo donútené krátiť výdavkovú časť rozpočtu mesta. Nie je možné, aby 
prevádzkovateľ športovej haly očakával, že mesto mu bude financovať všetky náklady na 
prevádzkovanie športovej haly. Mesto musí hlavne riešiť problematiku a financovanie oblasti 
školstva, dopravy a sociálnej sféry, ktorá mu vyplýva zo zákona. Zamestnancom mesta boli 
krátené platy a to čo sa na tom ušetrilo, predsa nemôže mesto poskytnúť na kapitoly športu 
a na prevádzku športovísk. 
  Milan Belianský, obyvateľ ZpS Prievidza, informoval o svojom liste adresovanom 
primátorovi mesta s pripomienkami k doplnku ku VZN č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych 
služieb  a určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v zariadení pre seniorov. 
Ďalej porovnával poplatky v zariadení s nájmom v plánovanej výstavbe bytov v lokalite 
Necpaly – Gazdovská ul. I. etapa a nepozdávalo sa mu, prečo obyvatelia v zariadení musia 
platiť také vysoké poplatky za ubytovanie, keď ako bolo povedané, v nájomných bytoch bude 
nájom omnoho nižší. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, popravil pána Belianskeho, a uviedol, 
že čo sa týka ceny nájmu za byty v plánovanej výstavbe, hovorilo sa o čistom nájme bez 
energií a to čo platia obyvatelia v zariadení pre seniorov, je čiastka za nájomné, energie a aj 
za strážnu službu. Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal, Ing. Rudolfa Kollára, 
riaditeľa ZpS, o vyjadrenie sa k pripomienkam pána Belianskeho. Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ 
ZpS Prievidza, odpovedal na pripomienky pána Belianskeho a uviedol, že súčasťou 
poskytovania pobytovej sociálnej služby v zariadení pre seniorov je bývanie. Vo výške 
úhrady za bývanie je zohľadnený predovšetkým rozdiel, keď obyvateľ zariadenia užíva 
jednoposteľovú izbu s príslušenstvom (cca 37 m2), prípadne jednoposteľovú izbu 
v dvojizbovej bunke s príslušenstvom, alebo má k dispozícii dvojposteľovú izbu 
s príslušenstvom. V Zariadení pre seniorov sa poskytuje sociálna služba fyzickej osobe, 
ktorá dovŕšila dôchodkový vek a je odkázaná na pomoc inej fyzickej osoby- stupeň 
odkázanosti minimálne II.-VI. V súlade s prechodnými ustanoveniami zákona o sociálnych 
službách, fyzická osoba, ktorej sa na základe rozhodnutia o poskytovaní sociálnej služby, 
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alebo fyzická osoba, ktorej sa na základe zmluvy o poskytovaní sociálnej služby poskytuje 
starostlivosť v zariadení sociálnych služieb podľa zákona účinného do 31.12.2008, sa 
považuje za odkázanú na túto sociálnu službu v rozsahu, ktorý zodpovedá minimálne 
druhému stupňu odkázanosti na poskytovanie sociálnej služby v tomto zariadení. Zariadenie 
pre seniorov nie je zahrnuté do systému zdravotníckych zariadení, preto zdravotné poisťovne 
nehradia zdravotné služby, ktoré zariadenie môže poskytovať.            Takéto zdravotné 
služby si v plnej výške hradí klient.  
Okrem činností zakotvených pre príslušnú sociálnu službu, môže poskytovateľ poskytovať aj 
činnosti, ktoré nie sú pre ňu explicitne určené, čím sa umožňuje poskytovať sociálne služby 
podľa individuálnych potrieb, ale aj želaní fyzickej osoby.  
 Magda Malichová, štatutár občianskeho združenia Mladý parlament, pozvala 
poslancov a prítomných na stretnutie členov Mladého parlamentu s primátorom mesta ,ktoré 
sa bude konať dňa 01. 12. 2009 a tiež informovala prítomných o 15. ročníku detskej 
konferencie, na ktorú prijal pozvanie aj slovenský ombudsman pán Kandráš. Tiež bola 
delegácia Mladého parlamentu z Prievidze pozvaná na celoslovenskú konferenciu 
s detskými ombudsmanmi. 
 Ján Mních, člen klubu fanúšikov športového klubu BC Prievidza, v rámci diskusie pre 
občanov požiadal o podporu BC Prievidza financiami z rozpočtu mesta. 
 Ďalej sa do diskusie prihlásilo niekoľko obyvateľov Zariadenia pre seniorov Prievidza, 
a to: 
Pani Záhradníčková, ktorá odporučila poslancom MsZ a primátorovi mesta, aby sa 
nezamýšľali nad pripomienkami pána Belianskeho a uviedla, že Ing. Kollár, riaditeľ ZpS 
Prievidza, chodí prosiť prostriedky pre obyvateľov zo zariadenia ako ,,žobrák“ a nezaslúži si, 
aby ho niekto za jeho starostlivosť o obyvateľov zariadenia ešte karhal. 
Ďalší obyvateľ Zariadenia pre seniorov Prievidza, uviedol, že Ing. Kollár, riaditeľ ZpS 
Prievidza, sa o obyvateľov zariadenia stará ako má a následne sa vyjadril k vyčíňaniu pána 
Belianskeho v zariadení odkedy sa tam prisťahoval.  
Pani Lackovičová informovala, že v Zariadení pre seniorov Prievidza je krásne prostredie 
a dobrá starostlivosť a v porovnaní s podobným zaradením v obci Kanianka je oveľa drahšie 
ako v Prievidzi.   
  

 
- k bodu 5 - 

Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Prievidza č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych 
služieb a určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v Zariadení pre 

seniorov Prievidza 
 

  Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza,  uviedol, že doplnok k VZN č. 102/2009 sa 
predkladá hlavne z dôvodu vymedzenia pojmov a spresnenia pomenovaní a zosúladenia so 
zákonom o sociálnych službách a so zmenou a doplnením zákona o živnostenskom 
podnikaním. Platby sa nemenia, ostávajú rovnaké, zmenila sa len odkázanosť jej 
spoplatnenie. 
 MUDr. Jozef Loja, CSC., poslanec MsZ, požiadal o doplnenie platieb za poskytovanie 
sociálnych služieb v okolitých mestách a obciach a aj súkromných zariadení. Ing. Rudolf 
Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza, informoval, že v zariadení v obci Kanianka je poplatok za 2-
posteľové izby 255,00 €, pričom sú spoločné sociálne zariadenia a neberie sa tam ohľad na 
odkázanosť, v zariadení v Nitrianskom  Rudne je poplatok od 298,00 € do 497,00 € s tým, že 
sa jedná o menšie priestory. 
 MsZ uznesením č. 361/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 1 k VZN 
mesta Prievidza č. 102/2009 o poskytovaní sociálnych služieb a určení výšky platieb za 
poskytované sociálne služby v Zariadení pre seniorov Prievidza. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

- k bodu 6 - 
Návrh II. úpravy rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza za rok 2009 
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  Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza, uviedol, že Zariadenie pre seniorov 
Prievidza, ako rozpočtová organizácia mesta Prievidza, predkladá návrh II. úpravy rozpočtu 
zariadenia na rok 2009 z dôvodu úpravy dotácie zo ŠR, a to dotácie od MPSVaR SR na 
nákup konvektomatu v hodnote 13 401,00 €  a dotácie na výmenu okien a opravu strechy vo 
výške 11 162,00 € od MF SR. Ďalej je návrh predkladaný na schválenie z dôvodu 
rozpočtových presunov v rámci bežných výdavkov zariadenia a to z dôvodu zvýšenia počtu 
zamestnancov zariadenia na 103, čo bolo nutné realizovať zo zákona, nakoľko na počet 
obyvateľov v zariadený je potrebný konkrétny počet zamestnancov a to presne 103. 
 MsZ uznesením č. 362/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo II. úpravu rozpočtu 
Zariadenia pre seniorov na rok 2009. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
  

- k bodu 7 - 
Návrh rozpočtu Zariadenia pre seniorov Prievidza na rok 2010 a roky 2011 a 2012 

 
       Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ ZpS Prievidza, uviedol, že  Zariadenie pre seniorov v  Prievidzi, 
ako rozpočtová organizácia mesta Prievidza, predkladá návrh rozpočtu na rok 2010 a roky 
2011 a 2012. V návrhu rozpočtu sú z dôvodu úsporných opatrení uvádzané príjmy i výdavky 
na obdobie 1 – 9. 2009. V priebehu roka budeme hľadať ďalšie zdroje na vyfinancovanie 
nákladov. Následne informoval o príjmoch a výdavkoch v roku 2010, ktoré sú podrobne 
rozpísané v materiály k rozpočtu zariadenia. 
 MsZ uznesením č. 363/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozpočet 
Zariadenia pre seniorov Prievidza na rok 2010. 
Hlasovanie: 28 poslancov za   
 
 

- k bodu 11 -  
Žiadosti o zriadenie vecných bremien a majetkoprávne vyporiadanie 

 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila na prerokovanie dve žiadosti 
o majetkovoprávne vyporiadanie a jednu žiadosť o zriadenie vecného bremena, a to: 
 
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie častí nehnuteľností v k. ú. Prievidza, parc. č. 838/2, 
parc. č. 3029/53, parc. č. 3029/133, parc. č. 2857/1, parc. č.1718 a parc.č.3833 za účelom 
vybudovania prístupových komunikácií do lokality Prepadliská vo výmere podľa zamerania 
geometrickým plánom, a to zámenou nehnuteľností s Pozemkovým spoločenstvom Urbársky 
spolok Necpaly. 

MsZ uznesením č.364/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie časti nehnuteľností v k. ú Prievidza zámenou pozemkov vo vlastníctve mesta 
Prievidza a pozemkov vo vlastníctve Pozemkového spoločenstva Urbársky spolok Necpaly 
za účelom vybudovania prístupových komunikácií do lokality Prepadliská vo výmere podľa 
zamerania geometrickým plánom. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Informáciu o majetkovoprávnom vyporiadaní časti pozemku, parc. č. 2790/1 pod plánovaný 
spojovací chodník pre peších medzi Mariánskou a Veternou ulicou, vybudovanie ktorého 
bolo schválené uznesením MsZ č. 368/08 zo dňa 28. 10. 2008 a návrh, aby za účelom 
majetkovoprávneho vyporiadania predmetného pozemku pod spojovací chodník, boli do 
vlastníctva mesta Prievidza získané časti pozemkov, parc. č.  2790/10 a parc. č. 2790/31 k. 
ú. Prievidza, kúpou od vlastníka týchto parciel, vo výmere  podľa zamerania geometrickým 
plánom, približne 30 m2, za cenu podľa znaleckého posudku, aby tieto mesto Prievidza 
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mohlo následne použiť na majetkovoprávne vyporiadanie pozemku pod plánovaný spojovací 
chodník formou zámeny, za časť pozemku parc. č. 2790/10 vo vlastníctve Mgr. Petra Šebu.   

MsZ uznesením č. 365/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odkúpenie časti 
pozemkov, od vlastníka parciel vo výmere  podľa zamerania geometrickým plánom, približne 
30 m2 do  vlastníctva mesta Prievidza, za cenu podľa znaleckého posudku, za účelom ich 
využitia na majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov pod plánovaný spojovací chodník pre 
peších medzi Mariánskou a Veternou ulicou formou zámeny.  
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Žiadosť spoločnosti VeMco, s. r. o., Žilina, zastupujúcej SSE-D, a. s., Žilina, ako investora 
stavby „Rozšírenie NN siete pre novú IBV Prievidza Ul. Vl. Clementisa, zemným káblom“, o 
zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych sietí v rozsahu podľa zamerania 
geometrickým plánom cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, parc. č. 5400/42, ktorá je vo 
vlastníctve mesta Prievidza, v prospech vlastníkov a správcov inžinierskych sietí.   

MsZ uznesením č. 366/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí v rozsahu podľa zamerania geometrickým 
plánom cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza, pre novú 
IBV Ul. Vl. Clementisa, Prievidza, v prospech vlastníkov a správcov inžinierskych sietí 
s podmienkou, že žiadateľ bude svoj postup pri uložení sietí koordinovať s ostatnými 
správcami alebo vlastníkmi v súlade s platnými normami.   
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 12 -  
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
  Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila informáciu 
o vyhodnotení obchodnej verejnej súťaže a uviedla, že v zmysle obchodnej  verejnej  súťaže  
vyhlásenej  mestom  Prievidza dňa 12. 10. 2009 na základe uznesenia MsZ č.  318/09 zo 
dňa 29. 09. 2009, na  predaj  nehnuteľností  v  k. ú. Prievidza – objektu hotela Magura, 
súpisné číslo 20126 na Námestí J. C. Hronského, vrátane zariadení, pozemku pod objektom 
a prislúchajúceho pozemku, nebol v lehote doručený žiadny súťažný návrh na uzavretie 
kúpnej zmluvy, z toho dôvodu bola VOS neúspešná a bolo odporučené zverejniť na webovej 
stránke mesta Prievidza oznam, že mesto Prievidza má aj naďalej záujem odpredať hotel 
Magura, na Námestí J. C. Hronského. 
 MsZ k tejto informácií o VOS prijalo uznesenie č. 367/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila 9 žiadosti 

súvisiacich s odpredajom  pozemkov, a to: 
Žiadosť Tibora Ripku,  bytom Prievidza, Nábr. A. Kmeťa č. 40,  o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza,  z parc. č. 1481/1, zastavaná plocha  vo výmere približne 64 m2,  za účelom jeho 
udržiavania tak, ako doteraz.  Žiadateľ prehlasuje,  že na  predmetnom  pozemku  nebude 
realizovať žiadnu výstavbu. 

MsZ uznesením č. 368/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časť pozemku  v k. ú. Prievidza,  za účelom jeho údržby. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 27 poslancov proti 
 
Žiadosť spoločnosti WERBEANSTALT, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila č. 
26/18, o odklad začatia  výstavby o 1 rok v zmysle Kúpnej zmluvy č. 43/08,  z dôvodu 
pretrvávajúcej finančnej krízy a zlej finančnej situácie spoločnosti. 
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MsZ uznesením č. 369/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo výnimku z Pravidiel 
pre predaj nehnuteľnosti z majetku mesta fyzickým a právnickým osobám – v Kúpnej zmluve 
č. 43/08 uzatvorenej  so  spoločnosťou WERBEANSTALT, s. r. o. , so sídlom v Prievidzi. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti JIMBO Invest, s. r. o.,  so sídlom v Prievidzi, Ciglianska cesta č. 18,  
o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5009/1, zastavaná plocha  vo výmere 
približne 9 m2,  za účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemku pod schodiskom 
k objektu na parc. č. 5009/2. 

MsZ uznesením č. 370/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časť pozemku  v k. ú.  Prievidza,  za účelom majetkovoprávneho 
vyporiadania pozemku pod schodiskom k objektu na parc. č.  5009/2. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Petra Horvátha,  bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/11, o zmenu účelu využitia 
pozemku v k.ú.Prievidza, parc. č. 5086/62, ktorý nadobudol do vlastníctva Zámennou 
zmluvou č. 03/08 na výstavbu jednopodlažného polyfunkčného objektu. Žiada o súhlas na 
vybudovanie dvojpodlažného objektu, nakoľko stavba nezapadá do okolitého prostredia a  
z dôvodu rozšírenia služieb obyvateľstvu. 

MsZ uznesením č. 371/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmenu účelu 
využitia  pozemku v k. ú. Prievidza, nadobudnutého Zámennou zmluvou č. 03/08, a to na 
výstavbu dvojpodlažného polyfunkčného objektu pre Petra Horvátha, bytom Prievidza, 
z dôvodu rozšírenia služieb obyvateľstvu. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Jána Árvu a manž.,  bytom Prievidza, Dúbravská ul. č. 23/3,  o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5393, ostatná plocha  vo výmere približne 83 m2, 
nachádzajúceho sa v areáli ZŠ energetikov, za účelom zarovnania hranice pozemku, parc. č. 
5400/68 vo vlastníctve žiadateľov.  

MsZ uznesením č. 372/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časť pozemku  v k. ú. Prievidza, za účelom zarovnania hranice pozemku. 
Hlasovanie: 30 poslancov proti 
 
Žiadosť Viliama Vidu a Aleny Kollárovej, bytom Prievidza, Ul. odbojárov č. 5,  o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2978, zastavaná  plocha  vo výmere približne 80 m2,  
za účelom zlepšenia prístupu k pozemku, parc. č. 2983/4 - k novopostavenému rodinnému 
domu č. 662/5A. 

MsZ uznesením č. 373/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zámer mesta 
Prievidza predať časť pozemku  v k. ú. Prievidza. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti 
 
Žiadosť spoločnosti SIGAL, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Na Karasiny č. 73,  o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5305/6, zastavaná plocha  vo výmere približne 450 m2,  
za účelom zriadenia parkovacích plôch pre osobné motorové vozidlá s tým, že môžu slúžiť aj 
širokej verejnosti. 

MsZ uznesením č. 374/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo udelenie súhlasu 
pre spoločnosť SIGAL, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, na vybudovanie parkovacích plôch na 
vlastné náklady, a to zatrávňovacími panelmi na časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 
5305/6, zastavaná plocha vo výmere približne 450 m2, ktoré budú slúžiť pre potreby 
spoločnosti a bezplatne širokej verejnosti. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 
 
Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 241/09 zo dňa 30.06.2009 z dôvodu jeho zosúladenia so 
zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, ktorým bol schválený predaj 
pozemku pre Jána Michaloviča, bytom Prievidza. 
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MsZ uznesením č. 375/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice schválilo zmenu textu 
 uznesenia MsZ č. 241/09 zo dňa 30. 06. 2009. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť Radoslava Hanzela - Radeva, bytom Kanianka, Nová ul. 598/22, o zníženie  
nájomného za mesiace november, december 2009 a január, február a marec 2010, a to 
z výšky 165,97 €/mesiac ( 5 000,01 Sk/mesiac ) na 33,19 €/mesiac (999,88 Sk/mesiac), 
z dôvodu neuskutočnenej rekonštrukcie dočasnej stavby – objektu kaviarne „Greenbox“. 

MsZ uznesením č. 376/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zníženie 
nájomného za časť pozemkov v k. ú. Prievidza, na Námestí slobody, prenajatých v zmysle 
Nájomnej zmluvy č.03/2009. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

 
 

- k bodu 13 -  
R ô z n e 

 
 

Bod. č. 1 - Žiadosť Rehole piaristov na Slovensku o poskytnutie prostriedkov 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o žiadosti Rehole piaristov na Slovensku 

o finančný príspevok na vyhotovenie 4 nových sôch pri obnove kostola Najsvätejšej trojice 
a Nanebovzatia Panny Márie v Prievidzi v roku 2010 vo výške 30 % predpokladaných 
nákladov, čo je 70 174,00 € (2 114 059,- Sk). Primátor mesta uviedol, že nie je možné 
poskytnutie požadovaných finančných prostriedkov, z dôvodu krátenia výdavkov rozpočtu. 

MsZ uznesením č. 377/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo poskytnutie 
finančného príspevku pre Rehoľu piaristov na Slovensku. 
Hlasovanie: 21 poslancov proti, 6 poslancov sa zdržalo 
 

Bod č. 2 - Žiadosť Mgr. Art. Martiny Polievkovej  
o poskytnutie finančných prostriedkov 

Ďalej Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil žiadosť Mgr. Art. Martiny Polievkovej, 
Ružová 30, Prievidza, o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 900,00 € (27 113,- Sk) 
potrebných na realizáciu „Vianočného koncertu“. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
neodporučil vyhovieť tejto žiadosti z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov v rozpočte.  

MsZ uznesením č. 378/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo poskytnutie 
finančného príspevku pre Mgr. Art. Martinu Polievkovú, Ružová 30, Prievidza. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 28 poslancov proti 
 

Bod č. 4 - Oprava uznesenia MsZ č.329/09 zo dňa 27.10.2009 
 

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o chybe v písaní pri 
vyhotovovaní návrhu uznesenia MsZ č. 329/09 zo dňa 27.10.2009, ohľadom podpísania 
zmluvy o partnerstve a spolupráci s Nitrianskym vedomostným regiónom a požiadala o jeho 
opravu, a to v časti III. uznesenia sa text: „uzatvorenie zmluvy...“ nahrádza textom: 
„pristúpenie k zmluve...“ a za text: „... a spolupráci...“ sa vkladá text: „ a spoluprácu “. 

MsZ uznesením č. 379/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo opravu uznesenia 
MsZ č.329/09 zo dňa 27.10.2009. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
 

- k bodu 15 - 
Interpelácie poslancov 
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  V rámci interpelácií poslancov sa prihlásil MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec 
MsZ, ktorý požiadal, či by bolo možné na najbližšie rokovanie MsZ prizvať Ing. Vladimíra 
Podoliaka, aby informoval o dostavbe Polyfunkčného objektu Prievidza ,,Titanic“. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, uviedol, že požiada Ing. Vladimíra Podoliaka o podanie informácií 
k dostavbe spomínaného objektu. 
 
  Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, požiadala Dozornú radu FK Mesto Prievidza 
o informáciu o tom, čo sa v športovom klube deje. Július Urík, poslanec MsZ a člen dozornej 
rady, uviedol, že dňa 15. 07. 2009 došlo k zmene dozornej rady a začala sa kontrola 
účtovných dokladov a finančného stavu, v akom sa FK Mesto Prievidza nachádza. Pri 
kontrolách boli zistené veľké nedostatky, nakoľko v roku 2008 došlo k strate finančných 
prostriedkov do výške 1 600 tis. Sk a na základe týchto zistený bol podaný návrh na 
vyšetrenie. 

Ďalej Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, podala opätovný poslanecký návrh na 
zmenu uznesenia MsZ č. 288/09 zo dňa 25. 08. 2009 na zmenu členov komisií MsZ s 
účinnosťou od 01. 12. 2009, a to znížením počtu členov komisie dopravy, výstavby, 
územného plánu a životného prostredia o 2 neposlancov - Jána Kotiana a Zdenka 
Nedeljaka, a zníženie počtu členov komisie daní, poplatkov, obchodu, služieb a ochrany 
verejného poriadku o 1 neposlanca - Filipa Šrámku. 

MsZ uznesením č. 380/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo zmenu 
uznesenia MsZ č. 288/09 zo dňa 25. 08. 2009. 
Hlasovanie:9 poslancov za, 13 poslancov proti 

 
 

 
- k bodu 16 - 

Záver 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 24. 11. 2009 
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 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
           Gabriel Čauder                               Július Urík  
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 02. 12. 2009 
 

 


